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§ 1 Godkännande av dagordningen, val av justerare, tid för justering 

Dagordningen godkändes. Till justerare utsågs ordförande Kerstin Järne-
berg och Ove Martinsson. Justering sker fredag 12 september. 

 
§ 2 Anmälan av protokoll från föregående sammanträde  

Protokoll från rådets sammanträde 2008-08-11 anmäldes. 
 

§ 3 Aktuellt från nämndsammanträdet 2008-08-21 
Inget fanns att rapportera. 
 

§ 4 Ärenden till nämndsammanträdet 2008-09-18 
Rådet hade inga synpunkter att framföra på något av ärendena. 
 

§ 5 Information från förvaltningen och avdelningen för stöd och ser-
vice till personer med funktionsnedsättning 
Från föregående sammanträde: Enligt tidigare önskemål från rådet delade av-
delningschef Siw Lideståhl ut och presenterade en skiss som visar stadsdelsför-
valtningens organisation. 
 
Siw berättade att en nyligen genomförd brukarundersökning för Farsta Strands 
gruppbostäder visar att enheten har ett gott resultat när det gäller nöjdhet. 

 
§ 6 Övriga frågor  

Tillgänglighet i Farsta Centrum och i förvaltningens lokaler: Rådet åter-
upptog den tidigare diskussionen om den bristande tillgängligheten i för-
valtningens nya lokaler. Bland annat nämndes att det är angeläget att han-
dikapptoaletterna åtgärdas och att rådets sammanträdeslokal anpassas för 
elallergiker, framför allt när det gäller mer sektionerad belysning. Siw Li-
deståhl instämde återigen i rådets kritik och berättade att det för närvaran-
de sker en generell genomgång av lokalerna för att åtgärda de brister som 
påtalats efter inflyttningen. Tillgänglighetsaspekterna behöver åtgärdas 
samordnat med övriga justeringar. 
 
När det gäller tillgängligheten i Farsta Centrum föreslog ordföranden, med 
instämmande från övriga rådet, att Mattias Gustafsson, fastighetsägarens 
marknadsområdeschef som gästade rådets förra möte, inbjuds igen om nå-
got halvår.  
 
Avdelningschefen berättade att förvaltningen kommer att göra en inventer-
ing av tillgängligheten inom stadsdelsområdet. Rådet uttryckte att man 
gärna medverkar i detta arbete. Ordföranden föreslog även en temadag för 
personalen i syfte att öka kunskapen på området. 
 
Inför en gemensam träff med handikappråden i Söderort bestämdes att ord-
föranden kontaktar övriga ordföranden för att bestämma en lämplig tid-
punkt. Förvaltningen ordnar lokal och förtäring. 
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Rådet initierade en diskussion om gemensamma utrymmen vid gruppbo-
städerna, med utgångspunkt från kommunfullmäktiges uppdrag i budget 
2008 att gemensamhetslokaler inte längre ska subventioneras och att hyran 
för gruppbostäder därför ska räknas om. Siw Lideståhl berättade att för-
valtningen via brev har informerat hyresgäster om den kommande föränd-
ringen, som träder i kraft den 1 november och som i de flesta fall innebär 
en höjning av hyran. Hyresgästerna uppmanas meddela förvaltningen se-
nast den 15 oktober om man accepterar den aviserade hyresförändringen 
eller inte. Om förändringen inte accepteras kommer det enskilda ärendet 
att prövas av hyresnämnden. 
 
Blazena Westerlund väckte frågan om trivsel i samband med mathållning-
en vid gruppbostäderna. På förslag från Siw Lideståhl bestämde rådet att 
frågan ska ägnas mer tid vid ett kommande möte. 
 

§ 7 Nästa sammanträde 
Rådets nästa sammanträde hålls måndag 13 oktober 2008 kl 15.00-16.30, 
med förmöte kl 14.15. 
 


